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PROJEKT PROTOKÓŁU NR XLVII/2014 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 30 października 2014 r. 

 

Obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń Urzędu 

Miejskiego. Otwarcia i przeprowadzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie gości oraz 

Radnych Rady Miejskiej. 

Na 15 Radnych, podczas obrad obecnych 15.  

Lista obecności Radnych, gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów 

stanowią odrębny załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący RM poinformował zgromadzonych, że niniejsza Sesja jest ostatnią tej 

kadencji. Następnie odczytał proponowany Porządek Obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a)  otwarcie sesji, 

b)  stwierdzenie Quorum, 

c)  uchwalenie porządku obrad,  

d)  przyjęcie Protokołu z XLVI Sesji Rady Miejskiej.  

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Plan Obchodów Święta Niepodległości w Gminie Głogówek. 

4. Przyjęcie informacji o wynikach sprawdzianu i egzaminów za rok szkolny 2013/2014. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej za okres kadencji  

2010-2014 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej za okres kadencji 2010-2014.  

7. Zapytania radnych - interpelacje. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Głogówek na 2015 rok, 

b) w sprawie ustalenia na terenie Gminy Głogówek stawek podatku od środków 

transportowych na 2015 rok, 

c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata 

2014-2017, 

d) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 



 2 

e) w sprawie przyjęcia gminnego programu opieki nad zabytkami, 

f) w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac remontowych  

i konserwatorskich przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

g) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Zdrowotnego pod nazwą:  

„Program Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV)” na 

lata 2015-2017. 

9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

10. Wolne wnioski. Sprawy różne. 

11. Zakończenie XLVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

Porządek Obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej podał, że protokół z XLV Sesji Rady Miejskiej był 

dostępny do wglądu w Biurze Rady oraz BIPie. Zapytał o ewentualne uwagi do jego treści. 

Wobec braku zastrzeżeń protokół został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku odczytał proponowany „Plan 

Obchodów Święta Niepodległości w Gminie Głogówek”, który został przyjęty do 

wiadomości.  

 

Ad 4.  

Przewodniczący RM przywołał informację o wynikach sprawdzianu i egzaminów za 

rok szkolny 2013/2014. 

Radny Mariusz Wdowikowski wskazał, że Szkoła Podstawowa w Szonowie uzyskała 

najlepszy wynik w Gminie. Wobec czego uznał, że zasługuje na wyróżnienie.  

 W związku z brakiem dalszych uwag informacja została przyjęte do wiadomości.  

Ad 5, Ad 6. 

Zarówno „Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Miejskiej za okres 

kadencji 2010-2014 r.” jak i „Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej za okres kadencji 

2010-2014” zostało przyjęte do wiadomości.  
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Ad 7.  

Radna Gabriela Nizińska: 

1. Zapytała czy remont ul. Kościelnej jest zadaniem inwestycyjnym, czy odbył sie 

przetarg w tej sprawie, kto jest inspektorem nadzoru, czy prace zostały uzgodnione  

z konserwatorem, oraz z jakim wykonawcą została podpisana umowa i na jaką 

kwotę, 

2. Nawiązała do planowanej przebudowy wodociągu na ul. Młyńskiej, zapytała czy 

potrzebny jest projekt, czy konieczny jest przetarg, czy zachowane zostaną wszelkie 

procedury czy może bedzie to tylko działanie doraźne.  

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba wskazała na potrzebę przeglądu tablic 

informacyjnych na terenie miasta.    

 

Radna Róża Zgorzelska zapytała czy Burmistrz zna Statut Gminy Głogówek, zgodnie,  

z którym na interpelacje ustne winny zostać udzielone odpowiedzi w tej samej formie. 

Natomiast Burmistrz notorycznie uchyla się od tego obowiązku. Odpowiedzi udzielone na 

piśmie nie trafiają do Radnych w terminie. Ustosunkowała się także do jednej z otrzymanych 

odpowiedzi dot. wiaty samochodowej dla ZMK.  

 

Radna Barbara Grzegorczyk nawiązała do bardzo złego stanu technicznego cmentarza 

żydowskiego. Stwierdzała, że wizerunek ten uwłacza miastu. Zaproponowała, by opracować 

program, który przygotowałby merytorycznie młodzież, która następnie mogła by pomóc w 

pracach porządkowych.  

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak wyraził swoje oburzenie nieobecnością władz na 

minionych posiedzeniach komisji. 

 

Radny Joachim Janik poinformował, że na zebraniu z mieszkańcami Oraczy, Burmistrz 

obiecał, że od poniedziałku ruszy remont wodociągu. Na potrzebę wykonania pilnej 

przebudowy wodociągu Radny wskazywał już 8 lat temu. Przez cały ten okres Burmistrz 

jednak blokował niniejszą inwestycję. Do dnia dzisiejszego nie ruszyły żadne prace, wobec 

czego padło pytanie, kiedy mieszkańcy doczekają sie modernizacji.  
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Radny Mariusz Wdowikowski wskazał, że niektóre sprawy nie powinny być poruszane na 

forum, a załatwiane w gabinecie Burmistrza.   

 

Radna Róża Zgorzelska odparła, że niejednokrotnie podejmowała takowe próby, jednakże 

zawsze była lekceważona. Tak wiec nie pozostaje jej nic innego tylko postulowanie podczas 

sesji.  

 

Radna Gabriela Nizińska oświadczyła, że zła atmosfera panująca w mieście jest zasługą 

Burmistrza. Podała, że osoby uprzywilejowane wyjeżdżają za pieniądze podatników na różne 

wyjazdy do Warszawy, zachowują się niestosownie, a są to osoby z „ekipy” Burmistrza, za 

których zachowanie on powinien się wstydzić.  

 

Ad 8.  

 Przewodniczący RM przystąpił do procedury głosowania nad następującymi uchwałami. 

Wskazał, że stawki podatku od nieruchomości oraz środków transportowych nie uległy 

zmianie w stosunku do roku przedniego.  

b) w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Głogówek na 

2015 rok 

Wynik głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

c) w sprawie ustalenia na terenie Gminy Głogówek stawek podatku od środków 

transportowych na 2015 rok, 

Wynik głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się.  

 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata  

2014-2017, 

Wynik głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się.  

 

e) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

Radny Marek Pelka poprosił Skarbnika Gminy Panią Ilonę Hudaszek o objaśnienie zmian 

uchwały budżetowej.   
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Pani Skarbnik przedstawiała zaszłe zmiany w projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu.  

Radna Róża Zgorzelska zapytała o kwotę 54 tys. ujętą w zmianie budżetu w dziale 

dotyczącym „Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi”. 

Radny Marek Pelka zapytał, jakie prace w ramach tej kwoty zostaną wykonane. Zapytał także 

o planowaną dotację na remont dachu pałacu w Kazimierzu. Wskazał, że w wykazie zadań 

inwestycyjnych nie została ujęta kwota dofinansowania.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że dofinansowanie został przyznane, a błędne zapisy w wykazie 

zostaną poprawione.  

Następnie Radny Marek Pelka zapytał o sumę przeznaczoną na przebudowane boisko 

pełnowymiarowe przy Zespole Szkół w Głogówku.  

Burmistrz odpowiedział, że w przeprowadzonej inwestycji nie było ujęte wykonanie 

ogrodzenia, utwardzenie terenu przy obielcie oraz brama i monitoring. Przeprowadzenie tych 

zadań pozwoli na maksymalne zabezpieczenie i ochronę obiektu.  

Przewodniczący RM zapytał, jak wyglądały proporcje podziału środków na wykonanie 

omawianej inwestycji.  

Burmistrz odpowiedział że, sumę około 500 tys. zł. Gmina uzyskała dofinansowanie 

Misnisterstwa Sportu za pośrednictwem Urząd Marszałkowskiego w Opolu. Wkład własny 

Gminy to ok. jeden milion złotych.  

Radna Róża Zgorzelska ponownie zapytała czy kwota 54 tys. wystarczy na przeprowadzenie 

remontu odcinka wodociągu na ul. Młyńskiej w Głogówku.  

Burmistrz odpowiedział, że wykonany zostanie tylko remont awaryjny newralgicznego 

odcinka wodociągu.  

Następnie przystąpiono do głosowania, którego wynik przedstawiał sie następująco: 

14 za / 0 przeciw / 1 wstrzymał się. 

 

f) w sprawie przyjęcia gminnego programu opieki nad zabytkami, 

Wynik głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się.  

 

g) w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac remontowych i konserwatorskich 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

Radny Marek Pelka zakwestionował sposób podziału środków na dofinansowanie prac 

remontowych i konserwatorskich.  
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Radna Róża Zgorzelska wskazała, że do dnia dzisiejszego nie otrzymała protokołu  

z posiedzenia komisji przydzielającej dofinansowanie.  

Wynik głosowania: 

13 za / 0 przeciw / 2 wstrzymały się.  

 

h) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Zdrowotnego pod nazwą: „Program 

Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV)” na lata 2015-2017.  

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/ 0 wstrzymało się; 

 

 

Ad 9. 

 Przewodniczący RM oddał głos Burmistrzowi Głogówka, który poinformował, że 

odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych złożone na sesji bieżącej, zostaną udzielone  

w formie pisemnej.   

 

Ad 10.   

Przewodniczący RM odczytał list gratulacyjny Wojewody Opolskiego Ryszarda 

Wilczyńskiego, skierowany do Radny Rady Miejskiej w Głogówku.  

 

Ad 11.    

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton zakończył posiedzenie 

ostatniej XLVII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 
 
 
 
 
PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

     W GŁOGÓWKU 
 Małgorzata Wolf                   

     Krzysztof Barton 
 


